辽宁科技大学来华留学生宿舍违纪处理办法
1.在校内宿舍居住的人员每天最晚归寝时间为：周日到周四23：00， 周五至周六晚24：00。宿舍管理员有权拒绝为任何晚归人员开门；严禁蹬踏宿舍一楼外护栏、严禁攀爬宿舍外墙、严禁翻越宿舍一楼A区与B区间隔断。违者将依违反次数依次受到警告、记过、留校察看、勒令退学处分。
2.严禁酗酒、喧哗、放高音喇叭，以免影响他人的学习与休息；违者将依违反次数依次受到警告、记过、留校察看、勒令退学处分。
3、房内严禁使用电熨斗、电热毯、电磁炉、热得快、微波炉、电磁灶、油汀等大功率电器。严禁私自乱拉电线、改变房间原有电器、线路安装等；严禁乱丢烟蒂。违者将依违反次数依次受到警告、记过、留校察看、勒令退学处分。
4、对于公共区域内的财产，如洗衣房、公共厨房、消防器材等，如因故意损坏，需赔偿并受警告处分。三次以上者将受到勒令退学处分。
5. 辽宁科技大学留学生宿舍实行24小时无探访制度，非校内住宿人员全天不得进入留学生宿舍；严禁宿舍居住人员容留非校内住宿人员在宿舍内过夜；违者需支付相应住宿费用并受警告处分，三次以上者将受到勒令退学处分。涉及违法行为移送公安机关处理。
6.拖欠住宿费需立即补交并受警告处分。三次以上者将受到勒令退学处分。
7.严禁赌博。违者将受到留校察看处分、再次发现收到勒令退学处分。涉及违法行为移送公安机关处理。
8.不煽动、组织聚众闹事。不寻衅滋事、打架斗殴。违者将受到留校察看处分、再次发现收到勒令退学处分。涉及违法行为移送公安机关处理。
9. 严禁吸毒、酗酒和嫖娼等不良行为。违者将受到留校察看处分、再次发现收到勒令退学处分。涉及违法行为移送公安机关处理。
10.以上违纪行为记入学生档案，如无再次违纪行为，其违纪处分一年后自动降级直至撤销。
11.凡因违反规定受到处分的学生，当年不得参加奖学金评选；应届毕业生毕业前有尚未撤销处分的，不得申请本校继续就读研究生；语言生结业前有尚未撤销处分的，不得申请本校继续就读学历生。
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PUNISHMENT ON VIOLATION TO HOSTEL RULES
1. On campus residence should come back to the dormitory no later than 23:00 Sunday to Thursday, and no later than 24:00 Friday to Saturday. The janitor of the dormitory has the right to refuse to open the gate of the dormitory for any late returning residence. No climbing on the dormitory fence outside the wall of the first floor, No climbing of the wall of the dormitory, no climbing over the partition fence between section A B on the first floor of the dormitory; Based on the TIMES of the violation, the measurements are WARNING, DEMERIT, PROBATION and EXPULSION.
2. Please keep the dormitory quiet, no excessive drinking of alcohol, not noise, no loudspeakers, so as not to affect others learning and rest. Based on the TIMES of the violation, the measurements are WARNING, DEMERIT, PROBATION and EXPULSION.

3. To use in the room high power electric appliances such as heater, electric blanket , electric iron, electric oil radiator and so on is forbidden. Changing the position of wires and throwing cigarette butts freely is also forbidden. Based on the TIMES of the violation, the measurements are WARNING, DEMERIT, PROBATION and EXPULSION.

4. If there is any damage or loss on public property done, such as the laundry, kitchen, fire equipments and so on, he/she also will have to compensate the loss or damage. Based on the nature and the level of seriousness of the violation, the measurements are WARNING and EXPULSION.
5. University of Science and Technology Liaoning no longer allows any visitors to go in the international students’ dormitory, non-residence will not be allowed to enter the international student dormitory; Visitors stay in the dormitory overnight, once found, shall be transferred to the police department according to the " No. 245 article of the criminal law of the People's Republic of China” for trespassing. Based on the nature and the level of seriousness of the violation, the measurements are WARNING and EXPULSION.

6. Students fail to pay for the accommodation fee on time will get the measurements WARNING and EXPULSION, based on the nature and the level of seriousness of the violation.
7. Do not gamble. Based on the nature and the level of seriousness of the violation, the measurements are WARNING and EXPULSION. Once found, shall be transferred to the police department according to the law.
8. Do not incite or organize public riots. Do not cause disturbances or fights. Based on the nature and the level of seriousness of the violation, the measurements are WARNING and EXPULSION. Once found, shall be transferred to the police department according to the law.
9. Do not gamble, take drugs, drink excessively, or commit sexual assault. Based on the nature and the level of seriousness of the violation, the measurements are WARNING and EXPULSION. Once found, shall be transferred to the police department according to the law.
10. The above disciplinary punishments will be recorded in the student’s file. If there is no further disciplinary violation, the record will be automatically downgraded.
11. Students with recorded disciplinary punishments are not qualified to participate in the scholarship selection in the same year. Graduating students with recorded disciplinary punishments are not qualified to apply to continue graduated program in our university. Language students with recorded disciplinary punishments are not qualified to apply for degree program in our university. 
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